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Zápis z 11. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 11. 12. 2024 od 12 hod. v místnosti MO304 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. – předsedkyně senátu 

Ing. Michaela Jánská, PhD.    

Ing. Lucie Kopáčková, Ph.D. 

Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

                                   Mgr. Alexandra Petrů, Ph.D. 

Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D. 

Ing. Dita Štyvarová, Ph.D. 
    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

Bc. Jan Brázda – místopředseda senátu 

Bc. Radek Bureš 

Jiří Drahoš 

Ing. Eliška Nacházelová 

Bc. Martina Kindl 

Matouš Terč 

      

Vedení fakulty:  

Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium,  

kandidát na děkana 

   Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice fakulty  

 

Hosté:    Ing. Tomáš Siviček, PhD. – kandidát na děkana 

   další hosté uvedení v prezenční listině 

   

Omluvení senátoři   

                  

Neomluvení senátoři a senátorky:   

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání  

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání  

3. Podmínky přijímacího řízení pro bakalářské a navazující magisterské studijní programy na 

akademický rok 2025/26 

4. Volba kandidáta na jmenování děkanem FSE UJEP 

5. Různé  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory a senátorky, členy vedení fakulty a hosty. Informovala o změně složení ve 

SKAS FSE UJEP - z pracovních důvodů se vzdala svého mandátu Štěpánka Puchernová a na 

její místo nastoupil další náhradník z doplňovacích voleb do SKAS FSE UJEP z 9. 10. 2024 

student Matouš Terč, kterého předsedkyně senátu přivítala na zasedání. Následně bylo 

konstatováno, že se senát na svém zasedání dne 11. 12. 2024 sešel v plném počtu 13 senátorů, 

a že je tudíž usnášeníschopný.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání, který jim byl 

předem zaslán. Další připomínky, ani doplnění ke změně programu vzneseny nebyly, senát 

proto přistoupil k hlasování.  

Skrutátorem zasedání byl určen senátor Jiří Drahoš. 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 13; pro 13, proti 0, zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Předsedkyně senátu konstatovala, že veškeré úkoly přednesené na zasedání AS FSE UJEP dne 

20. 11. 2024 byly již zcela vyřešeny či se nachází v procesu řešení a senát se výsledkem 

řešení těchto úkolů bude zabývat na nejbližším zasedání, což bude 22. 1. 2025.  
 

Ad 3) Podmínky přijímacího řízení pro bakalářské a navazující magisterské studijní 

programy na akademický rok 2025/26 

Předsedkyně senátu předala slovo panu děkanovi a požádala jej o představení uvedených 

dokumentů, které senátoři obdrželi v dostatečném předstihu před jednáním. Pan děkan Ondřej 

Moc podrobně představil podmínky přijímacího řízení jak pro bakalářské, tak pro navazující 

magisterské studijní programy, a to pro 1. i 2. kolo přijímacího řízení. Informoval o změnách 

v dokumentech, ke kterým došlo oproti minulému roku, např. ke zvýšení poplatku za tzv. 

nostrifikaci, a to na 960 Kč. Poplatek za úkony spojené s přijímacím řízením však i nadále 

zůstává stejný, a to ve výši 660 Kč. Dále byl u obou studijních forem více rozpracován  

průběh přijímacích zkoušek, přičemž k dílčím změnám došlo u studijního programu 

Ekonomika a management, podrobnější specifikace přijímací zkoušky s vyjádřením hranice 
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úspěšnosti byla nově definována u studijního programu Regionální rozvoj a veřejná správa. 

V rámci navazujícího studia byly doplněny podmínky přijímacího řízení pro nově 

akreditovaný studijní program v kombinované formě studia Řízení kulturních a kreativních 

odvětví, kde má přijímací zkouška podobu přijímacího pohovoru. Podmínky přijetí u 

ostatních navazujících studijních programů zůstaly beze změny. V diskuzi zazněl dotaz 

senátora Tomáše Sýkory, zda jsou v dokumentech uváděny správně pojmy „přijímací 

zkouška“ a „přijímací řízení“, zda nedošlo k jejich záměně. Pan děkan společně s panem 

proděkanem pro studium upřesnili terminologii a ujistili senátory, že je ve schvalovaných 

dokumentech použita správná terminologie. Pan děkan dále požádal senátory o schválení 

dokumentu s dodatečnou úpravu textu v čl. 5 odst. 2 písm. c), konkrétně o vymazání dovětku 

u studijních programů bakalářského studia „…kterou je vypracování a odevzdání portfolia.“ 

A ve stejném textu a článku dovětku „… kterou je vypracování a odevzdání motivačního 

dopisu.“ u studijních programů navazujícího magisterského studia. Senát následně přistoupil 

k hlasování o všech předložených dokumentech s výše uvedenou dodatečnou úpravou textu.  

 

Návrh usnesení: Akademický senát FSE UJEP schvaluje předložené podmínky 

přijímacího řízení pro bakalářské a navazující magisterské studijní programy na 

akademický rok 2025/26 pro 1. i 2. kolo přijímacího řízení.  

Výsledek hlasování: přítomno 13; pro 13, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 
 

Ad 4) Volba kandidáta na jmenování děkanem FSE UJEP 

Předsedkyně senátu sdělila, že se ve středu 4. 12. 2024 od 15 hod. uskutečnilo Shromáždění 

Akademické obce FSE UJEP, v rámci kterého představili kandidáti na děkana své volební 

programy, následně proběhla diskuze, kdy členové Akademické obce FSE UJEP mohli 

pokládat kandidátům na tuto funkci své dotazy. Dále předsedkyně senátu předala slovo 

členům volební komise, přičemž senátorka Michaela Jánská a následně i Petra Olšová 

vysvětlily průběh volby i způsob hlasování. Senát poté přistoupil dle zákona č. 111/1998 Sb., 

o vysokých školách, a to dle § 27, odst. 4 k tajnému hlasování. 

 

1. kolo tajného hlasování:     vydaných hlasovacích lístků: 13 

    odevzdaných hlasovacích lístků: 13 

    platných hlasovacích lístků: 13 

 

Výsledek hlasování: Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D.         9 hlasů 

            Ing. Tomáš Siviček, PhD.          4 hlasy 

 

Závěr hlasování: Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. byl v 1. kole volby zvolen kandidátem na 

jmenování děkanem FSE UJEP na další funkční období od 1. 5. 2025 do 30. 4. 2029. 

 

Zvolený kandidát na děkana Miroslav Kopáček přednesl krátký projev, ve kterém poděkoval 

senátorům, své rodině a všem, kteří jej podporovali. Připomněl, že po jmenování do této 

funkce panem rektorem, se stane již 8. děkanem FSE UJEP a zároveň 1. absolventem naší 



4 
 

fakulty, který bude zastávat funkci děkana FSE UJEP, což je podle něj velký závazek, a bude 

usilovat společně se svým týmem o to, aby se fakulta rozvíjela správným směrem. Následně 

poděkoval též svému protikandidátovi Tomáši Sivičkovi za korektní jednání a konstruktivní 

debatu v předvolebním období.  

Předsedkyně senátu požádala volební komisi o vypracování Protokolu o průběhu volby 

kandidáta na jmenování děkanem, dokument bude přílohou zápisu ze zasedání. Předsedkyně 

senátu poté ještě pogratulovala vítězi volby a poděkovala členům volební komise za jejich 

práci. Konstatovala, že do 16. 12. 2024 lze podávat stížnosti k průběhu volby, přičemž pokud 

žádná stížnost podána nebude, tak v průběhu následujícího týdne bude informován rektor 

UJEP o výsledku volby kandidáta na jmenování děkanem FSE UJEP z dnešního dne.  

 

Ad 5) Různé 

1. O slovo požádal pan děkan Ondřej Moc, který krátce zareagoval na proběhnutou volbu 

děkana. Poděkoval oběma kandidátům za odvahu a za zájem kandidovat na tuto funkci, ocenil 

kolegiální debatu a atmosféru na fakultě před volbou i v průběhu volby.  

2. Protikandidát z volby děkana Tomáš Siviček ve svém projevu poděkoval senátorům za 

hlasy, které mu ve volbě dali. Ocenil významný kvalitativní posun fakulty v průběhu 15 let a 

zmínil, že věří, že některé jím navrhované změny v rámci fakulty budou v blízké budoucnosti 

realizovány.   

3. Senátorka Dita Štyvarová položila dotaz, jak to vypadá s místností po bývalé menze, 

jelikož se v minulosti mluvilo o tom, že by tyto prostory mohla využívat Fakulta životního 

prostředí UJEP. Děkan Ondřej Moc uvedl, že je dohoda, že se do tohoto místa budou 

přesouvat laboratoře FŽP UJEP.  

4. Senátorka Martina Kindl se dotázala, zda jsou již známy termíny řádných zasedání AS FSE 

UJEP na příští rok. Předsedkyně senátu ji odkázala na zápis z minulého zasedání AS FSE 

UJEP, během kterého již byly tyto termíny stanoveny.   

 

Předsedkyně senátu poděkovala na závěr zasedání všem senátorům, vedení fakulty a hostům 

za účast, pogratulovala ještě jednou vítězi volby kandidáta na děkana a popřála všem 

přítomným radostné a pohodové vánoční svátky a hodně zdraví a štěstí do nového roku. 

Následně sdělila, že další zasedání AS FSE UJEP se uskuteční 22. 1. 2025 nově od 10 hod. 

v místnosti MO 409.  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 12:42 hod.  

 

Zápis provedl: Jan Brázda 

Zápis zkontrolovala: Kateřina Smejkalová 

 

 


